
 

 

 

 

 
 
KRAJEVNA SKUPNOST  OLMO – PRISOJE 

Oljčna pot 4, 6000 Koper 

_____________________________________________________________________________________________________ 

 
Datum: 26.05.2023 

 
 

ZAPISNIK 

 
4. REDNE SEJO SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI OLMO – PRISOJE, ki je bila 

v ponedeljek 22.05.2023 ob 18:00 na sedežu KS Olmo - Prisoje 

 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
Predsednik sveta Angel Šav je ugotovil: 
 

- Da je od  10 članov in članic sveta KS Olmo-Prisoje prisotnih 9 članov in svet je 
sklepčen. 

- Prisotni člani sveta so Klemen Maučec, Sani Kamenčič, Slobodan Popović, Angel 
Šav, Naser Krasniqi, Đorđo Ćulibrk, Vladislav Jović,  Astrid del Ben in Mirko Tadić. 

- Upravičeno odsotni: Lara Drčič 
 

 
Predsednik je predlagal, da potrdijo dnevni red, ki so ga prejeli v vabilu: 
 

1. Potrditev zapisnika . redne seje z dne 27.03..2023 

2.  Predlog za postavitev drogov za zastave in izdelava zastave KS Olmo – Prisoje 

3. Predlog nabave: prenosnega računalnika ali tablice za potrebe delovanja KS, 

gasilne aparate, hladilnik in manjši kavni aparat 

4. Obravnava odprtih vprašanj krajank in krajanov: igrišče Paderna, igrišče Prisoje, 

odprtje pešpoti med Ulico generala Levičnika in varovanimi stanovanji, urejanje 

poti, izvedba dezinsekcije 

5. Seznanitev s problematiko mladinskega vandalizma 

6. Košnja in urejanje parkov in javnih površin v KS Olmo - Prisoje 



 

7. Urejanje spletne strani in ureditev oglasne table 

8. Razno 

 

V. Jovič je dodal točko dnevnega reda: 

- Parkiranje službenih taxi vozil od drugod na parkiriščih v Prisojah 

 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so člani in članice sveta z dvigom rok 
soglasno potrdili predlagani dnevni red in zapisnik 3. redne seje z dne 27.03.2023. 
 
Sklep št. 1-4/23 je sprejet. 
    
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje so sklepčni in potrjujejo predlagani dnevni 
red in zapisnik 3. redne seje z dne 27.03.2023.    
 
Izid glasovanja: 
ZA: 8/8 PROTI: 0/8 VZDRŽAN: 0/8 

 

Točka 2. Predlog postavitve drogov za zastave  

Predsednik  sveta predstavi članom in članicam idejo o postavitvi drogov z zastavami na 

zunanji strain sedeža KS. Dosedanji način postavljanja je zastaran. Zastave in drogovi so 

stari in dotrajani, zgodila se je tudi že kraja zastav. Pridobil je ponudbe, katere zajemajo 

nabavo drogov in zastav, prevoz in montažo. Za temlje – betonažo bi morala poskrbeti 

krajevna sama. Za to se bo pridobilo tri ponudbe. O postavitvi stalnih drogov z zastavami 

je predsednik povprašal tudi na pristojni urad MOK. Taka postavitev bi bila estetska in bi 

poudarila sedež KS. 

Po razpravi je bil sprejet naslednji sklep: 

 

Sklep št. 2-4/23 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje se strinjajo z nabavo in postavitvijo štirih 

drogov za zastave na sedežu krajevne skupnosti. 

 

Izid glasovanja: 

ZA: 8/8 PROTI: 0/10 VZDRŽAN: 0/8 

 

Ob 18:15 se seji pridruži član Sani Kamenčič. Tako, da je prisotnih 9 od 10 članov in 

članic. 

 



 

Točka 3. Predlog nabave: prenosnega računalnika ali tablice za potrebe delovanja 

KS, gasilne aparate, hladilnik in manjši kavni aparat 

Predsednik članom in članicam predstavi idejo o nabavi navedenih zadev. Za potrebe 

delovanja bi nujno potrebovali tablico, kar bi olajšalo terensko delo predsednika in lažje 

delo na sestankih.  

Sprejet je bil naslednji sklep: 

Sklep št. 3-3/23 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrdijo, da se za omenjene zadeve 

pridobijo tri ponudbe in izbere najugodnejšega ponudnika. 

 

Izid glasovanja: 

ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN 0/9 

 

Točka 4. Obravnava odprtih vprašanj krajank in krajanov: igrišče Paderna, igrišče 

Prisoje, odprtje pešpoti med Ulico generala Levičnika in varovanimi stanovanji, 

urejanje poti, izvedba dezinsekcije 

Predsednik pove, da so zadeve bile posredovane na pristoje urade MOK.  

- Igrišče v Paderni je zelo nevarno in je potrebno nujno pristopiti k sanaciji 

poškodovanih in dotrajanih igral. V kratkem sledi ogled s pristojnimi iz urada 

MOK. 

- Novo igrišče v Prisojah je še vedno nedokončano, ob deževnem vremenu je vse 

blatno in umazano. Poslali smo urgentni dopis na Urad za investicije in 

pričakujemo v kratkem odgovor in sanacijo. 

- S strani krajanov je bila prejeta pobuda o odprtju pešpoti med Ulico generala 

Levičnika in varovanimi stanovanji. Člani in članice sveta so zadevo že obravnavali 

in sprejeli sklep. Poslana je bila prošnja na urad in pričakujemo odgovor. 

- Krajevna skupnost je skupaj z Marjetico Koper in podjetjem Radit pripravila 

obvestila za izvedbo deratizacije na območju Dolinske ceste, Ulice generala 

Levičnika in Oljčne poti. Žal je prišlo do napake in vabila nismo poslali v 

italijanskem jeziku. Za v bodoče bomo bolj pazljivi. Zaradi slabega vremena je bila 

deratizacija predstavljena in bila delno izvedena danes. 

 

 



 

 

Točka 5. Parkiranje službenih taxi vozil od drugod na parkiriščih v Prisojah 

V. Jovič predstavi članom in članicam problem parkiranja službenih taxi vozil in sicer med 

C. na Markovec in garažno hišo Prisoje vsakodnevno parkira od 10-12 taxi vozil. Svoja 

službena vozila parkirajo in menjajo s svojimi privat vozili. Zadeva je zelo neugodna v 

večernem času, ko primanjkuje parkirišč in v jutranjem. Sledi razprava. 

 

Sprejet je bil naslednji sklep: 

Sklep št. 4-3/23 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje predlagajo, da se na to območje postavijo 

opozorilne table “Parkiranje ni namenjeno za gospodarska vozila za dejavnost”. 

Tablo se postavi na vseh treh zunanjih vhodih in 4 v  garažno hišo Prisoje. 

 

Izid glasovanja: 

ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN 0/9 

 

Točka 6. Seznanitev s  problematiko mladinskega vandalizma 

Na sejo je bila povabljena tudi gospa rajonka, katera se je žal zaradi obveznosti morala 

opravičiti. Na območju garažne hiše Prisoje mladoletni otroci polivajo avtomobile, lomijo 

brisalce, razbijajo steklo…Dogaja se tudi kraja katalizatorjev.  Policija je o vsem tem že 

obveščena. 

 

Točka 7. Košnja in urejanje parkov in javnih površin v KS 

Vsakodnevno prejemamo pritožbe krajanov o neurejenosti, zaraščenosti javnih površin, 
potk, parkov, javnih površin okolice blokov in o nezadovoljstvu opravljanja del 
koncesionarja Marjetica Koper d.o.o. 
 
Sprejet je bil naslednji sklep: 
Sklep št. 5-4/23 
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje pošljejo na pristojni Urad za gospodarske 
dejavnosti, okolje in promet prošnjo za pridobitev letnega načrta košnje, urejanja javnih 
površin in obrezovanje drevja v KS Olmo - Prisoje.  Hkrati se prosi, da se pridobi podatek 
o sredstvih, ki jih MOK nameni za to. 
 
Izid glasovanja: 

ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN 0/9 

 



 

 

Točka 8. Urejanje spletne strani in ureditev oglasne table 

Po priporočilu MOK smo ukinili lastno spletno stran, zaradi nove zakonodaje. MOK je na 

svoji spletni strani omogočila krajevnim skupnostim objavljanje svojih zadev in 

zapisnikov.  

Na oglasno tablo se izobesi vabila in zapisnike sej. Podana je bila ideja o postavitvi 

oglasnih tabel po četrtih naše krajevne skupnosti. 

 

Točka 9. Razno 

- Ideja o organizaciji Olmske noči se preloži na naslednje leto 

- Problem obračunane najemnine za Društvo za sobivanje starejših Koper. Žal 

društvo nima finančnih sredstev, zato jim damo možnost plačila na obroke. 

Pripravi se aneks k pogodbi, da se prostore lahko upravlja 2x tedensko, cena 30€ 

na dan in obračuna se jim tekoče stroške. 

 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.20. 
 
 
Zapisala: 
Mateja Koren Medved                                                   Predsednik sveta KS Olmo - Prisoje 

Tajništvo KS                                                                                    Angel Šav, l.r. 
 

 
 
 

 

 

 


